
Motie: Fietspaden van gerecycled plastic 

De gemeenteraad van Capelle aan den IJssel, bijeen op  12/13 juli 2021 behandelende de 
Voorjaarsnota 2021

Constaterende dat 

- van alle plastic die wereldwijd ooit geproduceerd is, meer dan de helft op een vuilnisbelt ligt of 
als zwerfafval rondzwerft. Een kleine 30% nog in gebruik is. Zo’n 10 % verbrand is en slechts 
6%  gerecycled is. 

- ongeveer 40% van het plastic dat momenteel geproduceerd wordt, binnen een maand 
weggegooid wordt.  

- van alle nieuwe plastic producten nog geen 10% van gerecycled plastic gemaakt wordt. 
- het afbreken van plastic tientallen tot honderden jaren duurt. 
- er bij de afbraak van plastic microplastics (minuscule deeltjes) overblijven, die mogelijk 

gevaarlijk zijn voor de gezondheid van mens en dier. 
- het, om bovengenoemde redenen, noodzakelijk is om, naast het verminderen van het plastic 

gebruik, ook steeds meer plastic te gaan recyclen. 
- er steeds meer initiatieven komen om plastic op innovatieve wijze te recyclen.  
- een van deze initiatieven een fietspad van gerecycled plastic is. 
- er in een fietspad van 30 meter 1000 ton plastic verwerkt is. 
- er in Zwolle en Giethoorn al succesvolle pilots zijn gedaan met deze fietspaden. 
- de plastic road vanwege de succesvolle pilots vanaf mei jl. in productie genomen is. 
- deze fietspaden ook nog verschillende andere voordelen hebben, zoals bijvoorbeeld een holle 

ruimte waarin plek is voor kabels en waterberging (bij enorme regenbuien). 
- de fietspaden daarmee ook klimaatadaptief zijn. 
- de fietspaden van gerecycled plastic sneller te leggen zijn, minder onderhoud vergen en 

minder CO2 uitstoot veroorzaken. 
- in de tweede helft van 2021 een Actieplan Circulair Capelle wordt opgesteld. 

Overwegende dat: 

- we in Capelle aan den IJssel willen bijdragen aan een circulaire economie.  
- we in Capelle aan den IJssel willen bijdragen aan het oplossen van het plasticprobleem. 
- we in Capelle aan den IJssel op sommige plaatsen nu al wateroverlast ervaren bij extreme 

regenbuien. 

Verzoekt het college:  

- Om te verkennen of er in Capelle aan den IJssel bij toekomstig aan te leggen of te vervangen 
wegdelen, bijvoorbeeld fietspaden, wegdelen van gerecycled plastic (plastic road) neergelegd 
kunnen worden. 

- Om de resultaten van deze verkenning mee te nemen in het Actieplan Circulair Capelle en 
voor het einde van 2021 aan de gemeenteraad terug te koppelen. 

En gaat over tot de orde van de dag, 

PvdA 

Karin Weemhoff 




